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Από το υπ’ αριθ. 17/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 627/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση υποβολής πρότασης προς τη Νομ. Αυτ/ση 
Ημαθίας για τη χρηματοδότηση και εκτέλεση του 
έργου «Κατασκευή αγωγού αποχέτευσης ακαθάρτων» 
και υπογραφής της σχετικής σύμβασης. 

 
       Σήμερα 20 Σεπτεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων 
του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-9-2004 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Β. Γιαννουλάκης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Β. Ρήσσου Π. Ποταμόπουλος 
3. Σ.  Παναγιωτίδης    
4. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Πιτούλιας 
7. Ε. Γουναράς   Γ. Μανακούλης 
8. Ι. Ακριβόπουλος    
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1)Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. 
Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης. 
2)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 612/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης. 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος 
11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 3)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 613/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. 

Σ. Κρομμύδας. 
4)Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 614/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης. 
5)Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 616/2004 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης. 
6)Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2004 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
7)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 620/2004 απόφασης προσήλθαν οι 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο κ. Α. Τσιάρας. 

8)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 623/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης. 
9)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 626/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας.  
10)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 627/2004 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. Ορφανίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 654/2004 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Α. Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 

Στη συνέχεια   ο πρόεδρος εισηγούμενος το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 14-9-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, που έχει ως 
εξής:  

Μετά από σχετικούς ελέγχους των υπηρεσιών του Δήμου μας κατά την περυσινή θερινή 
περίοδο, διαπιστώθηκε η ανεπάρκεια αποχέτευσης των λυμάτων που προέρχονται από τις 
εγκαταστάσεις (χώρος υποδοχής, ξενώνες κ.λ.π.) της Ι.Μ. «Παναγία Σουμελά». 

Επειδή ο τρόπος αποχέτευσης των λυμάτων που επιλέχθηκε στο παρελθόν, είχε ως 
αποτέλεσμα την προσωρινή αντιμετώπιση του προβλήματος και τελικά τη δημιουργία 
μόνιμης εστίας μόλυνσης του περιβάλλοντος, και προκειμένου να αποφευχθούν οι όποιοι 
κίνδυνοι για τη δημόσια υγεία, με τις αρ. 204/19-8-03 και 209/22-8-03 επιστολές μας 
ζητήσαμε από τη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Ημαθίας τη χρηματοδότηση ολοκλήρωσης του 
έργου κατασκευής αποχετευτικού αγωγού.  

Με το αρ. 2857/16-8-04 έγγραφό της η Δ.Ε.Υ.Α.Β. γνωστοποιεί στο Δήμο μας την 
αδυναμία χρηματοδότησης του έργου και κατά συνέπεια της κατασκευής αγωγού 
αποχέτευσης ακαθάρτων του δικτύου του Δ.Δ. Καστανιάς, από την έξοδο των βόθρων στο 
χώρο της Ι.Μ. «Παναγία Σουμελά» μέχρι το υφιστάμενο δίκτυο του οικισμού. 

Με την αρ. 19/04 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Καστανιάς προτείνεται η 
εκτέλεση του έργου «Κατασκευή αγωγού αποχέτευσης ακαθάρτων» από τη Ν.Α. Ημαθίας, 
ως δημοτικού έργου που αφορά δραστηριότητες και εξυπηρετήσεις στο Δ.Δ. Καστανιάς, ήτοι 
μεταφορά των λυμάτων των ανωτέρω εγκαταστάσεων και της βόρειας πλευράς του οικισμού. 

Προκειμένου μάλιστα να διασφαλισθεί η δημόσια υγεία, συμπληρώνεται με την 
ανωτέρω απόφαση η πρόταση για επέκταση του αγωγού «σε απόσταση τουλάχιστον 200 
μέτρων από την εθνική οδό Βέροιας – Κοζάνης» και την «κατασκευή δεξαμενών υποδοχής 
των λυμάτων, ως φυσικού βιολογικού καθαρισμού».  

Με τις διατάξεις του άρθρου 34 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) προβλέπεται ότι «Δήμοι, 
Κοινότητες, Σύνδεσμοι, Νομαρχιακές Αυτοδιοικήσεις και Ν.Π.Δ.Δ. της αυτοδιοίκησης 
μπορούν να συνάπτουν μεταξύ τους συμβάσεις με τις οποίες ανατίθεται η άσκηση 
αρμοδιοτήτων του ενός φορέα στον άλλο. Στην ανάθεση μπορεί να περιλαμβάνεται η 
αρμοδιότητα επιβολής βεβαίωσης και είσπραξης τελών δικαιωμάτων και εισφορών. Οι 
συμβαλλόμενοι φορείς μπορεί να χρηματοδοτούνται για την εκτέλεση των συμβάσεων από 
τον Κρατικό Προϋπολογισμό ή το πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων ή τους 
προϋπολογισμούς άλλων φορέων του δημοσίου τομέα».  

Με βάση τα ανωτέρω παρακαλείται το Συμβούλιο να εγκρίνει: 
Α. Πρόταση προς τη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Ημαθίας για τη χρηματοδότηση και 

εκτέλεση του έργου «Κατασκευή αγωγού αποχέτευσης ακαθάρτων» από τη Ν.Α. Ημαθίας, 
ως δημοτικού έργου που αφορά δραστηριότητες και εξυπηρετήσεις στο Δ.Δ. Καστανιάς, 
(μεταφορά των λυμάτων των εγκαταστάσεων της Ι.Μ. «Παναγία Σουμελά» και της βόρειας 
πλευράς του οικισμού, σε απόσταση τουλάχιστον 200 μέτρων από την εθνική οδό Βέροιας – 
Κοζάνης και κατασκευή δεξαμενών υποδοχής των λυμάτων, ως φυσικού βιολογικού 
καθαρισμού).  

Β. Τη σύναψη σχετικής σύμβασης περί εκχώρησης της αρμοδιότητας του Δήμου 
Βέροιας στη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Ημαθίας για την εκτέλεση του ανωτέρω έργου.  

Γ. Την εξουσιοδότηση του Δημάρχου Βέροιας για την υπογραφή της ανωτέρω 
σύμβασης. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την αριθ. 19/2004 απόφαση του 
Τοπικό Συμβούλιο Καστανιάς, με την οποία αυτό εισηγείται ομόφωνα την εκτέλεση από τη 
Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Ημαθίας του παραπάνω έργου, το οποίο είναι δημοτικό και 
αφορά δραστηριότητες και εξυπηρετήσεις στο Δ.Δ. Καστανιάς, ήτοι μεταφορά των λυμάτων 
της Παναγίας Σουμελά και της βόρειας πλευράς του οικισμού και ότι για την ολοκλήρωση 
του έργου και την προστασία του περιβάλλοντος, της υγείας των ανθρώπων αλλά και των 
ζώων της περιοχής, θα πρέπει οι σωλήνες αποχέτευσης να επεκταθούν σε απόσταση 



τουλάχιστον 200 μέτρων από την Εθνική Οδό Βέροιας-Κοζάνης και να κατασκευασθούν 
δεξαμενές υποδοχής των λυμάτων ως φυσικός βιολογικός καθαρισμός αυτών. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Όπως είναι γνωστό από πέρυσι μπαίνει έντονα στο Δήμο το θέμα της 
κατασκευής αγωγού αποχέτευσης ακαθάρτων από το Ιδρυμα της Παναγίας Σουμελά. Εχει 
πάρει τρομακτικές διαστάσεις το θέμα, πολύς κόσμος ανεβαίνει, έγιναν παράπονα από 
κατοίκους του χωριού, έντονα προβλήματα μυρωδιάς και μόλυνσης κάποιων πηγών μέσα στο 
χωριό που τώρα δεν χρησιμοποιούνται. Ο Δήμος ήταν αδύνατον να αντιμετωπίσει την 
εκτέλεση αυτού του έργου και ζήτησε και από το Ιδρυμα και από άλλους φορείς όπως τη 
Νομαρχία που είχε κάνει παλιότερα έναν μεγάλο βόθρο να μεταφερθούν αυτά τα λύματα με 
ξεχωριστό αγωγό έξω από το χωριό. Από πέρυσι μέχρι και φέτος δεν μπορέσαμε να βρούμε 
άκρη και τελικά, ύστερα από συνεννόηση με τη Νομαρχία, αναλαμβάνει αυτή να κάνει αυτόν 
τον αγωγό προς όφελος του Ιδρύματος της Παναγίας Σουμελά, αλλά πρέπει να υπογράψουμε 
μία σύμβαση γιατί η Νομαρχία δεν μπορεί να κάνει έργα μέσα στα όρια του Δήμου. Εμείς 
απόψε βεβαιώνουμε ότι αδυνατούμε να κάνουμε αυτόν τον αγωγό, η ΔΕΥΑΒ επίσης 
αδυνατεί και υπογράφουμε μία σύμβαση με την οποία αναλαμβάνει να κάνει το έργο η 
Νομαρχία. 

Ποταμόπουλος: Αίτημα των κατοίκων είναι να γίνει οπωσδήποτε αυτός ο αγωγός και 
να φύγει κάτω από το χωριό, γιατί τα λύματα έρχονται ακριβώς επάνω στην άσφαλτο και 
μυρίζουν έντονα. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Κουρουζίδης: Είπε ο κ. Δήμαρχος ότι αδυνατεί ο Δήμος και η ΔΕΥΑΒ. Αυτή η 

αδυναμία σε τι συνίσταται; 
Δήμαρχος: Στο οικονομικό και γιατί ο Δήμος δεν επιθυμεί να κάνει ένα έργο που 

κρίνει ότι είναι αρμοδιότητα του Ιδρύματος και όχι του Δήμου ή της ΔΕΥΑΒ. 
Φουρνιάδης: Τα λύματα είναι από τους προσκυνητές και ειδικά τον 

Δεκαπενταύγουστο. Διασχίζουν το χωριό και προκαλούν πρόβλημα μέσα σ΄ αυτό. Η ΔΕΥΑΒ 
δεν μπορεί να βάλει λεφτά για ένα Ιδρυμα. Αυτό μπορούσαν να το κάνουν αυτοί που 
εισπράττουν τα λεφτά. Όχι ότι η ΔΕΥΑΒ έχει οικονομική αδυναμία και δεν μπορεί να το 
κάνει αλλά θα στερήσει τους δημότες από κάποια άλλα έργα. 

Κουρουζίδης: Καταρχήν αυτό το θέμα είναι παλιό, όπως είπε κι ο κ. Δήμαρχος, πρέπει 
να γίνει, να γίνει ακόμη μακρύτερα ο αγωγός απ΄ ότι προτείνεται, αλλά να το κάνει ο Δήμος. 
Σε καμία περίπτωση δεν μπορεί, αλλού, με συνεννοήσεις να κάνει ο Δήμος, αλλού να κάνει η 
Νομαρχία, να υπάρχουν επιλεκτικές δράσεις και ο Δήμος να είναι αμέτοχος. Ναι στο έργο 
αλλά να το κάνει ο Δήμος και να αντιμετωπιστεί πάγια το θέμα. 

Δελαβερίδης: Αυτό το θέμα απασχόλησε και παλαιότερα την ΔΕΥΑΒ. Ηρθε η ώρα να 
το κάνει, τότε δεν είχε χρήματα η επιχείρηση, ήθελε να το εντάξει στο Γ΄ ΚΠΣ, είχαμε τη 
Natura σε άλλες περιοχές, δεν μπόρεσε να ενταχθεί αλλά αν εντασσόταν το έργο θα είχε γίνει 
πολύ σύντομα και με λίγα χρήματα. Σήμερα κάπως μου φαίνονται παράδοξα όλα αυτά που 
ακούγονται. Ο φορέας υλοποίησης αυτού του έργου είναι καθαρά η ΔΕΥΑΒ και δεν πρέπει 
να εμπλακεί κανείς μ΄ αυτό το έργο. Γιατί λοιπόν να το κάνει η Νομαρχία, γιατί να το κάνει ο 
Δήμος; Θα το κάνει η ΔΕΥΑΒ και 73.000,00 ευρώ δε νομίζω ότι είναι πολλά χρήματα για τη 
ΔΕΥΑΒ που λέει ότι έχει χρήματα κάτι που πιστεύω και θα το δούμε αυτό πολύ σύντομα. 
Είναι όμως μία στημένη διαδικασία, χρήματα υπάρχουν, μπορεί να το κάνει η ΔΕΥΑΒ, όμως 
από την άλλη πλευρά υπάρχει χρηματοδότηση για να το κάνει η Νομαρχιακή  Αυτοδιοίκηση. 
Εάν λοιπόν λέγατε στο Σώμα την αλήθεια κι εγώ ο ίδιος θα το ψήφιζα, αλλά τώρα σε 
στημένες διαδικασίες δεν μπορώ να συμμετέχω. 

Σιδηρόπουλος: Είναι γνωστό σε όλους ότι το πρόβλημα δημιουργείται κάποιες 
συγκεκριμένες μέρες του καλοκαιριού, σε μία πανήγυρη θρησκευτική που μαζεύει πολύ 
κόσμο. Αυτός ο κόσμος που δημιουργεί το πρόβλημα αφήνει τεράστια ποσά σ΄ αυτό το 
Ιδρυμα. Δεν είναι δυνατόν να μη μπορεί να διαθέσει ένα ελαχιστότατο μέρος για να 
κατασκευάσει αυτό το έργο για το οποίο έχει ιερή υποχρέωση. Δεν μπορώ να καταλάβω πως 
σκέπτονται κάποιοι συνάδελφοι και λένε ότι πρέπει να τα δώσει από την τσέπη του ο Δήμος, 
λες και πρόκειται για έναν Δήμο με τεράστια έσοδα και οικονομικές δυνατότητες. 



Δήμαρχος: Θα περίμενε κανείς από τους αγαπητούς συναδέλφους να πουν μπράβο 
Δήμαρχε, μπράβο ΔΕΥΑΒ που καταφέρατε να εν΄τεξτε το έργο αυτό στο Νομαρχιακό 
Πρόγραμμα. Και βέβαια οι συνάδελφοι δεν συνεννοήθηκαν νωρίτερα κι άλλα είπε ο ένας κι 
άλλα είπε ο άλλος αλλά ο καθένας έχει την άποψή του και την καταθέτει εδώ. Κι αντί να 
πουν μπράβο στο Νομάρχη που δέχεται να συνάψει αυτή την σύμβαση, να εκτελέσει το έργο 
και να τον ευχαριστήσουν, κατηγορείται ο Δήμαρχος και ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ. Εμείς 
προσπαθήσαμε να προστατέψουμε οικονομικά τον Δήμο, με την ένταξη του έργου στο 
Νομαρχιακό Πρόγραμμα. Γίνεται τόση συζήτηση ενώ έπρεπε να το εγκρίνετε αμέσως 
ομόφωνα.  

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Φουρνιάδης: Αυτό το Ιδρυμα είναι σαν ιδιωτική επιχείρηση. Το πρόβλημά μας είναι 

γιατί αυτά τα λύματα περνάνε μέσα από το χωριό και δημιουργήθηκε πρόβλημα και με μία 
δεξαμενή την οποία καταργήσαμε. Εάν αυτά τα λύματα δεν πήγαιναν από το χωριό και 
μόλυναν το φυσικό περιβάλλον θα έκανε η ΔΕΥΑΒ αποχέτευση για ένα ίδρυμα που 
εισπράττει τέτοια έσοδα; Θα έκανε μήνυση το Υγειονομικό στη ΔΕΥΑΒ; Στο ίδρυμα θα 
έκανε. Αν κάνουμε αυτό το έργο θα στερήσουμε το χωριό που πληρώνει από άλλα έργα που 
κάνει η ΔΕΥΑΒ εκεί. 

Κουρουζίδης: Αφού είναι ιδιωτικό ίδρυμα κε Δήμαρχε και συνάδελφοι της ΔΕΥΑΒ 
και βρωμίζει και μυρίζει, πάρτε μέτρα εναντίον του ιδρύματος. Υποχρεώστε το να κάνει 
βιολογικό ή ό,τι άλλο χρειάζεται ώστε ούτε ο Δήμος να πληρώσει, ούτε η Νομαρχία τα 
κονδύλια που διαθέτει γι’ αυτό το σχετικό έργο, γιατί σίγουρα μ΄ αυτή τη συμφωνία που 
επήλθε με σας και το Νομάρχη έκοψε κάποιο κονδύλιο από κάποιο άλλο έργο. Αν θυμάστε 
όταν ήσασταν στην αντιπολίτευση λέγατε ο Δήμος να το κάνει άμεσα και δεν είπατε να το 
κάνει η Νομαρχία. 

Δελαβερίδης: Από την αρχή έπρεπε κε Δήμαρχε να μας πείτε ότι ήρθατε σε συμφωνία 
με τον Νομάρχη και με την ΔΕΥΑΒ, ν’ απαντήσει έτσι όπως απάντησε για να κάνει το έργο η 
Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση. Για μένα ήταν στημένη διαδικασία αφού κι εσείς το 
παραδεχτήκατε. Από την πρώτη στιγμή έπρεπε να μας πείτε ότι είναι έτσι κι όχι να συζητάμε 
γιατί αν μας λέγατε από την αρχή ότι είχατε συνεννοηθεί με το Νομάρχη, θα είχαμε αλλάξει 
άποψη. Πάντως εγώ επιμένω στην αρχική μου άποψη. 

Σιδηρόπουλος: Εγώ κε Πρόεδρε σέβομαι και τον χρόνο και την ηρεμία των 
συναδέλφων μου γι’ αυτό δεν έχω να πω τίποτε άλλο. 

Δήμαρχος: Αντιλαμβάνονται τη δυσκολία στην οποία περιήλθαν οι αγαπητοί 
συνάδελφοι με τις τοποθετήσεις τους και προσπαθούν να συμμαζέψουν τα ασυμμάζευτα. 
Λοιπόν κε Κουρουζίδη ποτέ δεν συζητήθηκε τέτοιο θέμα στο Δημ. Συμβούλιο και ποτέ δεν 
είπα εγώ να το κάνει ο Δήμος. Αφελής δεν είμαι. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Φουρνιάδης: Πήγαμε επί τόπου και ανέφερα, αν θυμάστε κε Ποταμόπουλε, στον 

εκπρόσωπο του Ιδρύματος ότι αυτό εσείς πρέπει να το κάνετε κι άρχισε να παζαρεύει πόσα 
εκατομμύρια θα δώσουν. Ηταν αποκλειστικά έργο δικό τους, η ΔΕΥΑΒ δεν είχε καμία 
πρόθεση να το κάνει γιατί δεν θα στερούσε τους κατοίκους απ΄ άλλα έργα που μπορούσαν να 
γίνουν. 

Κουρουζίδης: Δεν σας είπα ότι είστε αφελής και μη χρησιμοποιείτε λέξεις που μας 
βάζετε σε υπόνοιες. Ευχαριστώ πολύ τον αντιπρόεδρο της ΔΕΥΑΒ που επιβεβαιώνει ότι το 
θέμα το είχε συζητήσει και πέρυσι. Πριν 3 χρόνια, όταν ήσασταν στην αντιπολίτευση, λέγατε 
να το κάνει το έργο ο Δήμος. Δικαίωμά σας να θυμάστε ό,τι θέλετε, εγώ έτσι θυμάμαι. 

Δήμαρχος: Δεν συζητήθηκε ποτέ τέτοιο θέμα, πέρυσι ανέκυψε θέμα αγωγού στην 
Καστανιά αλλά ο κ. Κουρουζίδης μη σεβόμενος ότι του απαντά ο Δήμαρχος αποχώρησε. 
 Πρόεδρος: Οι συνάδελφοι που διαφώνησαν έχουν αποχωρήσει. Συμφωνεί το Σώμα με 
την εισήγηση του κ. Δημάρχου για υποβολή πρότασης στη Νομ. Αυτ/ση για τη 
χρηματοδότηση και εκτέλεση του έργου και τη σύναψη σχετικής σύμβασης; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 14-9-2004 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 



2.- Το αριθ. πρωτ. 2857/16-8-04 έγγραφο της Δ.Ε.Υ.Α.Β., με το οποίο γνωστοποιεί στο Δήμο 
την αδυναμία χρηματοδότησης και εκτέλεσης του παραπάνω έργου από αυτήν. 
3.- Την αριθ. 19/2004 απόφαση του Τ.Σ. Καστανιάς. 
4.- Την ανάγκη υποβολής πρότασης προς τη Νομ. Αυτ/ση Ημαθίας για τη χρηματοδότηση και 
εκτέλεση του παραπάνω έργου.  
5.- Ότι για την υποβολή της παραπάνω πρότασης και τη σύναψη της σχετικής σύμβασης 
απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του Δ.Σ.  
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 34 και 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α) Εγκρίνει την υποβολή  πρότασης προς τη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Ημαθίας για 
τη χρηματοδότηση και εκτέλεση του δημοτικού έργου «Κατασκευή αγωγού αποχέτευσης 
ακαθάρτων» στο Δημοτικό Διαμέρισμα Καστανιάς, που αφορά μεταφορά λυμάτων των 
εγκαταστάσεων της Ιεράς Μονής «Παναγία Σουμελά» και της βόρειας πλευράς του οικισμού, 
σε απόσταση τουλάχιστον 200 μέτρων από την Εθνική Οδό Βέροιας-Κοζάνης και κατασκευή 
δεξαμενών υποδοχής των λυμάτων, ως φυσικού βιολογικού καθαρισμού. 

Β) Εγκρίνει τη σύναψη σχετικής σύμβασης περί εκχώρησης  της αρμοδιότητας του 
Δήμου Βέροιας για την εκτέλεση του παραπάνω δημοτικού έργου στη Νομαρχιακή 
Αυτοδιοίκηση Ημαθίας. 

Γ) Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο Βέροιας για την υπογραφή της παραπάνω σύμβασης. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  627/ 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-9-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


